
Conceptbesluitenlijst van de raadsvergadering van 11 november 2010

Aanwezig: Voorzitter P. Mengde, de leden J.H.L.M. Nielen, M.A. Sahinturk, mw. G.E. Weijers en J.M.F. 
Hendriks (CDA), R.G. Poel en mw. S.M. Derks (PvdA), mw. F.J.H.M. van Diemen-Vereijken (GL), A.M.J. 
Jacobs, mw. W.L.L.P. Pluk en R.H.M. Crouwers (ABC), W.M. van der Burgt en H.P.J.M. Siroen (PLC), 
mw. C.M. Angevaren, mw. E.A.P. van Heeswijk, R.T.H. Gertsen en C. Ruijgh (VVD), J.P.G. Kerskes, mw. 
M.E.L. van Zuilen en R.J. Asbroek (D66) en griffier A. Knevel
Wethouders: M.S. van Veen, G.M.P. Stoffels, E.A. Baudet, W.T.M. Vervoort-Reijnders en 
gemeentesecretaris P.M. van de Koolwijk 
Afwezig:

De volledige tekst van in stemming gebrachte moties en amendementen vindt u terug op de website bij het
betreffende agendapunt

Nr. Onderwerp Besluit
01 Opening De voorzitter opent de vergadering en neemt een moment stilte in 

acht.
02 Trekking nummer, mededelingen en 

accordering agenda
De voorzitter trekt stemnummer 3, zodat de beraadslagingen en 
eventuele stemmingen beginnen bij de heer M.A. Sahinturk 
(fractie CDA).

03 Voorstel met betrekking tot het 
Investeringenbeleid

De heer Nielen dient namens zijn fractie een motie in waarin het 
college wordt opgedragen een uiterste inspanning te leveren voor 
de realisatie van een kade in de Haven Cuijk en volgens planning 
tijdens de eerste raadsvergadering in 2011 tijdens de eerste 
raadsvergadering van 2011 de raad een kredietvoorstel en 
dekkingsplan met bijbehorende begrotingswijziging voor te leggen.
Naar aanleiding van de motie van het CDA zegt wethouder Van 
Veen toe dat het college in de eerste raadsvergadering van 2011 
zal terugkomen op de containerterminal. Hij neemt de motie over 
en onderstreept daarbij het belang van de haven.
De heer Poel zegt in te kunnen stemmen met de systematiek om 
het investeringsplafond terug te dringen, alsook met het 
vaststellen van het plafond. Hij mist echter een inhoudelijke 
afweging bij de op de lijst genoemde voorstellen en hij stelt voor 
dit op een later tijdstip – in het voorjaar van 2011 - in de raad te 
doen. Ter zake dient hij een motie in.
De heren Asbroek, Jacobs, Van der Burgt en mevrouw Angevaren  
stemmen namens hun fracties met de voorstellen in.

De raad besluit in overeenstemming met het voorstel:
- De investeringen als regel niet meer ten laste van de Algemene 

reserve te brengen;
- De Investeringen van € 10.000 of minder worden ineens ten laste 

van de exploitatie gebracht;
- Als op een investering mag worden afgeschreven gebeurt dat 

ook;
- Als op een investering niet mag worden afgeschreven, worden 

de lasten ondergebracht in de exploitatie. Hiertoe worden bij 
uitzondering budgetoverhevelingen toegestaan;

- Als regel wordt een plafond ingesteld van 2 miljoen euro per jaar 
voor investeringen ten laste van een voorziening of reserve;

- Als regel wordt een plafond ingesteld van (de kapitaallasten 
behorende bij) 2,5 miljoen euro per jaar voor ‘reguliere’ 
investeringen;

- Het college wordt gemandateerd om in uitzonderingsgevallen 
investeringen tot € 25.000 te doen en daarover achteraf 
verantwoording af te leggen;

- Investeringen van meer dan € 25.000 worden slechts uitgevoerd 
nadat de raad daar een afzonderlijk besluit over heeft genomen.

De CDA-fractie handhaaft de motie inzake de ontwikkeling van de 



haven. Deze motie wordt met algemene stemmen aanvaard.

De motie van de PvdA-fractie wordt verworpen met 3 stemmen 
voor (PvdA en Groen Links) en 15 stemmen tegen.

04 Voorstel tot vaststellen van het 
Milieu Programma 2011

In antwoord op gestelde vragen en gemaakte opmerkingen 
antwoordt wethouder Stoffels dat het voorliggende stuk een 
milieubeleidsprogramma is en geen beleidsplan. Namens het 
college zegt hij toe dat aan de raad in februari 2011 een concreet 
overzicht wordt toegezonden van de diverse plannen die door de 
raad moeten worden vastgesteld, waaronder het 
milieubeleidsplan. De voorzitter voegt daaraan toe dat in de eerste 
helft van 2011 tevens een integraal handhavingsbeleidsplan aan 
de raad wordt voorgelegd.

Conform voorstel wordt het Milieu Programma 2011 door de raad 
vastgesteld. 

05 Voorstel tot vaststellen van de 
Programmabegroting 2011

Door het college worden de volgende toezeggingen gedaan:
 Naar aanleiding van opmerkingen van PLC antwoordt 

burgemeester Mengde dat excessen op het gebied van 
welstand (gedoeld is o.a. op schuttingen) op een 
beleidsmatige wijze in beeld zullen worden gebracht.

 Wethouder Stoffels zegt toe dat aan de herinrichting van de 
wegen/infrastructuur in het centrum van Cuijk eerst uitvoering 
wordt gegeven nadat het VerkeersCirculatiePlan (VCP) is 
vastgesteld (met uitzondering van de Jan van Cuijkstraat, 
waar gelijkwaardige kruisingen worden gerealiseerd).

 Wethouder Stoffels deelt mee dat het “Doorkijkje mevrouw 
Van Heumen” is opgenomen in het dijkaanpassingsplan en 
dat de uitvoering plaatsvindt in het voorjaar van 2011.

 Met betrekking tot de afvalinzameling zegt wethouder Stoffels 
dat de resultaten van het Optimalisatie-onderzoek in februari 
2011 met de raad worden besproken. De dan te maken 
opmerkingen worden betrokken in het overleg binnen de 
samenwerking in het Land van Cuijk en de gemeente Boekel.

 Naar aanleiding van opmerkingen over de overlast gevende 
bomen merkt wethouder Stoffels op dat in het voorjaar van 
2011 een evaluatie plaatsvindt van het kapbeleid. Dan zal 
tevens inzicht worden gegeven in het vereiste budget voor de 
te nemen maatregelen.

 Wethouder Baudet zegt dat aanpassing van de Verordening 
Leerlingenvervoer in regionaal verband moet worden bezien. 
Daarbij kan het afstandscriterium worden betrokken. Hij zegt 
toe daarover een voorstel aan commissie en raad te doen in 
2011.

 Wethouder Baudet zegt toe dat voor de zomervakantie van 
2011 een voorstel aan de raad wordt gedaan over het 
gemeentelijk monumentenbeleid en de financiering daarvan.

 Tegen de achtergrond van stagnerende woningbouw kondigt 
wethouder Baudet voorts een actualisatie van het 
woningbouwprogramma aan. Het resultaat daarvan wordt 
eveneens voor het zomerreces 2011 aan de raad 
gepresenteerd.

 Wethouder Baudet kondigt aan dat de raad zal worden 
voorgesteld de commissie Ruimtelijke Kwaliteit op te heffen en 
een commissie Milieukwaliteit in te stellen. In antwoord op een 
vraag van mevr. Van Diemen zegt hij dat de opdracht aan de 
nieuwe commissie een onafhankelijke integrale toetsing zal 
inhouden van ruimtelijke gevolgen , onder meer van het RBL.

 Wethouder Baudet zegt toe om gelijktijdig met het voeren van 
gesprekken over de verkoop de suggestie te bespreken om de 



parkeergarage ook buiten de winkeluren om open te stellen.
 Naar aanleiding van recente ontwikkelingen zegt wethouder 

Baudet dat in januari 2011 een aangepaste Plassennotitie aan 
de commissie Ruimte wordt voorgelegd. Daarin kan tevens 
aandacht aan het communicatietraject worden geschonken.

 Wethouder van Veen zegt toe dat het accommodatiebeleid 
medio 2011 wordt vastgesteld.

Tijdens het debat worden in totaal 40 amendementen 
ingediend. 

Amendement nr. 1 : CDA – Stelpost formatie nieuwe taken 
schrappen. Stemmen staken (9 voor en 9 tegen). Dit amendement 
zal opnieuw in stemming worden gebracht tijdens de e.v. 
raadvergadering.

DE NAVOLGENDE AMENDEMENTEN WORDEN DOOR DE RAAD 

AANGENOMEN:

Amendement 8: CDA/D66 - De bezuiniging ‘stoppen inhuur 
carillonspeler’ ad € 6.000,- schrappen. Aangenomen met 14 
stemmen voor en 4 stemmen tegen.

Amendement 13: ABC/PLC/D66 - bij wijze van proef in 2011 een 
scootmobiel- en rolstoelpool in te stellen in een geschikte instelling 
en pas na besluitvorming door de raad over deze proef en 
evaluatie over te gaan tot het daadwerkelijk inboeken van deze 
bezuiniging. Unaniem aangenomen

Amendement 14: ABC/PLC/D66 - de bezuiniging op de categorale 
verstrekking van het participatiebudget voor personen boven de 
65 jaar, zoals beschreven op pagina 16 van de Aanbieding 
Begroting 2011-2014, niet op te nemen in deze begroting. 
Aangenomen met 14 stemmen voor en 4 stemmen  tegen

Amendement 15: ABC - de voorgestelde bezuiniging 
Streekmanager Reconstructie op dit moment niet in te voeren, 
maar daarover beslissen bij de begroting voor 2012. Aangenomen 
met 13 stemmen voor en 5 stemmen tegen.

Amendement 16: ABC - een budget van € 33.000 te reserveren 
vanaf 2012 voor het inwilligen van wensen van de raad 
betreffende het behouden van taken van deze instellingen die bij 
een volledige uitvoering van de 5% + 5% bezuiniging zouden 
vervallen. Aangenomen met 10 stemmen voor / 8 stemmen tegen.

Amendement 17: ABC/PLC - stelpost wensen van de raad, 
vanwege ruimte voor nieuw beleid schrappen. Unaniem 
aangenomen.

Amendement 22: ABC/PLC - Binnen de bezuinigingsalternatieven, 
het collegevoorstel tot soberder onderhoud van wegen met een 
taakstelling van € 25.000 op te nemen voor de jaren 2011 en 
verder. Aangenomen met 11 stemmen voor en 7 stemmen tegen.

Amendement 31: Groen Links - De bezuiniging ‘Afschaffen 
categoriale verstrekking participatiebudget’ ad € 5.000 schrappen. 
Aangenomen met 14 stemmen voor en 4 stemmen tegen.

Amendement 39: D66 - De invoering van koffiegeld voor het 



personeel en het afschaffen van bloemstukken in de kamer van de 
burgemeester en secretaris uit de begroting te schrappen. 
Aangenomen met 10 stemmen voor en 8 stemmen tegen.

DE NAVOLGENDE AMENDEMENTEN WORDEN DOOR DE RAAD 

VERWORPEN OF DOOR DE INDIENERS INGETROKKEN

Amendement 2: CDA - Bezuiniging ‘beëindiging subsidie HALT 
vuurwerkcampagne’ ad € 11.000,- schrappen. Verworpen (6 voor / 
12 tegen)

Amendement 3: CDA -  De bezuiniging in pr-matige sfeer 
‘afschaffen bloemstukken kamer burgemeester en secretaris’ ad 
€ 750,-  schrappen. Ingetrokken.

Amendement 4: CDA - De maatregel ‘verhuur parkeerplaatsen in 
de Maasburg aan de bewoners’ met een bedrag van jaarlijks € 
15.000,- opnemen in de meerjarenraming 2011-2014. Ingetrokken

Amendement 5: CDA - De extra opbrengsten ‘verkoop 
groenstroken’ ad € 15.000,- door verdubbeling van de m2-prijs 
schrappen. Verworpen met 4 stemmen voor / 14 tegen.

Amendement 6: CDA - Het krediet ‘Cultuurversterkende 
maatregelen’ ad € 25.000,- ten laste van het jaar 2011’ wijzigen in 
‘een budget met een meerjarenperspectief ad € 6.250,- per jaar 
over de jaren 2011-2014’. Verworpen met 7 stemmen voor en 11 
tegen.

Amendement 7: CDA - Als bezuinigingsmaatregel ‘aanpassen 
afstandscriterium leerlingenvervoer aan de wettelijk norm van 6 
kilometer met een overgangsregeling voor bestaande gebruikers 
oplopend tot € 8.000,- in 2014’, opnemen in meerjarenbegroting 
2011-2014. Verworpen met 8 stemmen voor en 10 tegen.

Amendement 9: CDA - De investering ‘opstellen ontwikkelvisie 
Cuijk’ ad € 25.000,- voor het begrotingsjaar 2011 schrappen. 
Verworpen met 7 stemmen voor en 11 stemmen tegen.

Amendement 10: CDA/Groen Links - De bezuiniging 
‘scootmobielpool’ ad resp. € 10.000,- en € 20.000,-  schrappen.
Verworpen met 7 stemmen voor en 11 stemmen tegen.

Amendement 11: CDA - De bezuiniging ‘afschaffing forfaitaire 
vervoerskostenvergoeding’ ad resp. € 10.000,- , € 20.000,-  en 
€ 30.000,-  schrappen. Verworpen met 7 stemmen voor en 11 
stemmen tegen.

Amendement 12: CDA - De maatregel ‘wensen van de raad groot 
€ 20.000,- jaarlijks’ schrappen. Ingetrokken.

Amendement 18: ABC/PLC - Het budget voor deze cursussen met 
de helft te verlagen tot € 5000 per jaar en de besparing die dit 
oplevert (€ 5000 per jaar, stelpost subsidiebeleid sport) op te 
nemen in de begroting 2011-2014. Verworpen met 6 stemmen 
voor en 12 stemmen tegen.

Amendement 19: ABC - met ingang van 2011 niet langer een 
garantiestelling van € 9.500 per jaar verlenen aan organisatie van 
de ijsbaan. Verworpen met 5 stemmen voor / 13 stemmen tegen.



Amendement 20: ABC - de werkorganisatie Middelen & 
Ondersteuning een taakstelling opleggen vanaf 2011 om minimaal 
€ 10.000,-- te bezuinigen op inkoop, verbruik, en personeelsinzet; 
de bezuinigingen betreffende invoeren van koffiegeld voor 
personeel en afschaffen bloemstukken niet invoeren. Verworpen 
met 3 stemmen voor en 15 stemmen tegen.

Amendement 21: ABC - de bijdrage van de gemeente Cuijk voor 
de sfeerverlichting centrum Cuijk verlagen naar € 1500, zijnde de 
stroomkosten voor deze verlichting. Verworpen met 6 stemmen 
voor en 12 stemmen tegen.

Amendement 23: PvdA - Opening Dienstencentrum schrappen. 
Verworpen met 6 stemmen voor en 12 stemmen tegen.

Amendement 24: PvdA - Sfeerverlichting centrum Cuijk ad € 8.000 
(jaarlijks) schrappen. Ingetrokken.

Amendement 25: PvdA - Ontwikkelvisie Cuijk € 25.000 (eenmalig) 
en Visie centrum, tussen Hapsebaan en Beersebaan € 50.000 
(eenmalig) schrappen. Verworpen met 6 stemmen voor en 12 
stemmen tegen.

Amendement 26: PvdA - de posten “Cultuurversterking”  
schrappen. Verworpen met 6 stemmen voor / 12 stemmen tegen.

Amendement 27: PvdA - binnen het onderdeel 
bezuinigingsvoorstellen Ruimtelijke & Maatschappelijke 
Ontwikkeling de post “Streekmanager reconstructie” niet 
schrappen. Verworpen met 3 stemmen voor / 15 stemmen tegen.

Amendement 28: PvdA - inhuren carillonspeler niet schrappen.
Ingetrokken

Amendement 29: PLC -  schrappen van de post subsidies 
energiebesparende maatregelen. Ingetrokken

Amendement 30: Groen Links - Het totale bedrag aan 
bezuinigingen te verlagen van 5,6 miljoen euro naar 5,1 miljoen 
euro. Ingetrokken.

Amendement 32: Groen Links - De bezuiniging ‘Aanpak bushaltes 
(invaliden)’  ad € 15.000 schrappen. Ingetrokken.

Amendement 33: Groen Links - De bezuiniging van 10% op de 
subsidie aan het RMC wijzigen in een bezuiniging van 5%. 
Verworpen met 1 stem voor en 17 stemmen tegen.

Amendement 34: Groen Links - De bezuiniging van 5% op de 
subsidie aan het SWOC laten vervallen, en in plaats daarvan de 
subsidie aan het SWOC met € 20.000 verhogen. Verworpen met 1 
stem voor en 17 stemmen tegen.

Amendement 35: Groen Links - De bezuiniging van 10% op de 
subsidie aan RADIUS wijzigen in een bezuiniging van 5%. 
Verworpen met 1 stem voor en 17 stemmen tegen.

Amendement 36: Groen Links - De gift voor de Martinus kerk, ad 
€ 135.000 schrappen. Verworpen met 3 stemmen voor en 15 
stemmen tegen.



Amendement 37: Groen Links - De bezuiniging door het ‘Anders 
vormgeven van de commissie ruimtelijke kwaliteit’ ad € 5.000  
schrappen. Ingetrokken

Amendement 38: Groen Links – Het nieuw beleid ‘Sfeerverlichting 
centrum’ te schrappen ( € 8.000 ). Ingetrokken

Amendement 40: ABC - €130.000 Martinuskerk ‘parkeren’ tot 
discussie over het monumentenbeleid is gevoerd. Verworpen met 
6 stemmen voor en 12 stemmen tegen.

Wethouder Van Veen deelt mee dat het effect van de aanvaarde 
amendementen zal leiden tot een positief saldo op de (meerjaren-) 
begroting.

Met inachtneming van de door de raad aanvaarde 
amendementen wordt de begroting 2011 en de 
meerjarenraming 2011 - 2014 conform het voorstel van het 
college vastgesteld.

In verband met de behandeling van de begroting zijn er 16 
moties ingediend.

DE NAVOLGENDE MOTIES WORDEN DOOR HET COLLEGE OVERGENOMEN 

OF DOOR DE RAAD AANVAARD

Motie 1: VVD/D66 – Overgenomen door het college
 Voor wat betreft Cuijk Centrum geen nieuwe werken uit te 

voeren aan de infrastructuur voordat de raad het VCP 
heeft vastgesteld

 Alle overige in voorbereiding zijnde nieuwe werken te 
screenen op doelmatigheid en nut en waarbij zeer kritisch 
wordt gekeken naar het realiseren van nieuwe 
verkeersremmende obstakels.

 In de 1e helft van 2011 een rapportage voor te bereiden 
waarbij bestaande verkeersremmende maatregelen 
worden geëvalueerd.


Motie 3: VVD/ABC/D66 – Overgenomen door college

 Kinderen met een bewezen beperking niet de dupe laten 
zijn van het strikter naleven van de verordening 
leerlingenvervoer

 De beoordeling van de wijze waarop vervoer dient te 
worden georganiseerd overlaten aan een 1e lijns 
behandelaar van het kind en geen second opinion 
organiseren vanuit de gemeente

 Een eventuele besparing realiseren op het toekennen van 
middelen aan leerlingenvervoer voor die groep die geen 
medische beperking heeft.

Motie 4: D66/VVD – aangenomen met 13 stemmen voor en 5
stemmen tegen

 Onderzoeken of met ingang van 2011-2012 professioneel 
gymonderwijs tot de (financiële) mogelijkheden behoort;

 In overleg treden met het onderwijs om nut en noodzaak 
van gymonderwijs helder te krijgen

 Een raadsvoorstel maken waarin de effectiviteit van de 
verschillende geld- en subsidiestromen aangaande sport 
en gezondheid bij basisschoolleerlingen kan worden 
beoordeeld.



Motie 5: CDA – aangenomen met 15 stemmen voor en 3 stemmen 
tegen

 De uitgaven voor de inhuur beperken tot de gevormde 
budgetten ‘flexpot’, ‘niet bestede middelen als gevolg van 
vacatures’ én ‘ziektegelden’

 De rapportage en verantwoording zodanig inrichten dat de 
raad hierover expliciet haar oordeel kan vormen en zo 
gewenst aanvullende middelen ter beschikking kan 
stellen.

Motie 6: CDA – aangenomen met algemene stemmen
 Blijf werken aan onderling vertrouwen tussen de vijf 

gemeenten van het Land van Cuijk, het samen met de 
andere gemeenten van het Land van Cuijk inzichtelijk 
maken van de voordelen én noodzaak van 
intergemeentelijke samenwerking en een initiërende en 
proactieve rol blijven spelen in het kader van 
intergemeentelijke samenwerking binnen het Land van 
Cuijk, zowel op ambtelijk en bestuurlijk terrein.

Motie 7: CDA – aangenomen met algemene stemmen
 Een beleidsvoorstel doen met betrekking tot financiële 

ondersteuning Rijksmonumenten en deze discussie in de 
1e helft van 2011 met de raad voeren.

Motie 9: ABC – Aangenomen met 14 stemmen voor en 4 stemmen 
tegen

Het college wordt opgedragen om onderstaande punten mee 
te nemen in het accommodatiebeleid:
 Zoveel mogelijk inspanningen leveren om sluiting van 

voorzieningen in de kernen te voorkomen;
 Zoveel mogelijk inspanningen leveren om in Katwijk een 

ontmoetingsruimte voor dorpsbewoners te realiseren;
 Om het energieverbruik van het dorpshuis de Burcht in 

Linden sterk te verminderen het enkelglas, stalen ramen 
en stalen kozijnen vervangen dienen te worden, waardoor 
een rendabelere exploitatie mogelijk wordt;

 Voor de voortdurende financiële tekorten van de 
exploitatie van de Kloosterhof te Beers een blijvende 
oplossing zoeken, die niet ligt in het telkens weer dit tekort 
aan vullen.

Motie 11: D66 – aanvaard met 17 stemmen voor en 1 stem tegen
 Met het RMC, Radius, Meander en de Bibliotheek de 

komende jaren naar bezuinigingsmogelijkheden zoeken 
die niet ten koste gaan van de noodzakelijke dienst-
verlening aan de cliënten en de raad daarover voor de 
volgende begrotingsbehandeling uitgebreid te informeren.

Motie 14: PvdA – door het college overgenomen
 de IBN gelden specifiek voor deze sociale 

werkvoorziening te blijven bestemmen

Motie 15: PLC – door het college overgenomen
 college wordt verzocht zich bij de besluitvorming naar 

aanleiding van de resultaten van het 
Optimalisatieonderzoek in te zetten voor het bij wijze van 
proef periodiek ophalen van grof huisvuil.



DE NAVOLGENDE MOTIES WORDEN DOOR DE RAAD AFGEWEZEN OF 

DOOR DE INDIENERS INGETROKKEN

Motie 2: VVD – Verworpen met 7 stemmen voor en 10 stemmen 
tegen

 Geen hondenbelasting heffen voor het deel waar geen 
directe uitgaven tegenover staan

 Overgaan tot het strakker handhaven op overtredingen 
vanuit het motto de vervuiler betaalt en hiervoor een extra 
toezichthouder aanstellen die specifiek met deze taak 
wordt belast

 De derving aan belastinginkomsten en aanstellen extra 
toezichthouder dekken door het programma Ruimtelijk 
beheer een extra taakstelling opleggen waarbij wij als 
richting meegeven het verlagen van het 
onderhoudsbudget wegen en groenonderhoud.

Motie 8: ABC – Verworpen met 7 stemmen voor en 11 stemmen 
tegen

 Opdracht aan college: uiterste best te doen om subsidies 
te verwerven voor iDOP’s bij de provincie;

 Binnen onze eigen organisatie zoeken naar de benodigde 
middelen voor uitvoering van de iDOPs;

Motie 10: ABC – Ingetrokken
 Opdracht aan college voor het verkrijgen van het 

benodigde budget om gebruik te maken van de in de 
begroting opgenomen middelen voor de bomen in de 
Heeswijkse Kampen en hiervoor met een voorstel te 
komen naar de raad, gericht op het afwerken van de 
gehele lijst met overlast gevende bomen in 2011.

Motie 12: PvdA – Ingetrokken
 voorstellen die betrekking hebben op niet onderbouwde 

claims niet vaststellen; 
 de onderbouwing hiervoor bij de bespreking van de 

Kadernota 2011 aan te leveren om alsdan tot 
besluitvorming over te gaan

Motie 13: PvdA – verworpen en 2 stemmen voor en 16 stemmen 
tegen

 de bezuinigingen op de sociale onderdelen van de 
begroting (ISD en RMO) heroverwegen

Motie 16: PLC – Ingetrokken
 in het op te stellen accommodatiebeleid ook een 

multifunctionele accommodatie opnemen voor de 
vereniging Masjid Nour en daarvoor in de begroting de 
noodzakelijke €75.000 te reserveren.

06 Sluiting De voorzitter sluit de vergadering om circa  23:30 uur de 
vergadering.

Aldus vastgesteld door de raad van de gemeente Cuijk in zijn openbare vergadering van 24 januari 2011

A. Knevel P. Mengde
griffier wnd. voorzitter


